
kaj se, okaze de organizado de E-Kurso, eblos
trovi por la klasoj ejon en la urbo des pli bone, kaj
se ne, kiel lasta ebleco restus al ni la loko kiun oni
asignus al ni en la nova domo de la Katedro.
Santiago Mulas, Honora Prezidanto de la Asocio
informis ke merkrede, la 17an de tiu monato, la
saman tagon fiksitan por la Eksterordinara Asem-
bleo, vizitos nian E-grupon la esperantista geparo
Luis Hernández kaj Rafa-
ela Urueña, el Valladolido.
Tiuj elstaraj geesperant-
istoj de nia lando sufiĉe
bone rilatas kun nia Gijona
E-grupo: kiam okazis la
Hispana Kongreso de Es-
peranto en nia urbo, en la
jaro 1979, Rafaela Urueña
estis Prezidantino de His-
pana Esperanto-Federa-
cio, kaj ŝia edzo estis la
Sekretario; ili tre kunlabo-
ris kun la loka komitato de
Gijón en la organizado kaj
realigado de tiu landa kon-
greso (vidu tiaman foton
sur tiu ĉi paĝo). Kaj kelkajn jarojn poste, kiam ni
organizis en Gijón la 3an Asturan Kongreson de
Esperanto ili partoprenis en tiu renkontiĝo. Pri
ambaǔ kongresoj kaj aliaj okazaĵoj de la esper-
antismo en nia urbo amplekse informis la numero
84a de nia revuo Heleco
publikigita en aǔgusto de la
pasinta jaro.
Kiel planite, la 17a de mar-
to okazis la Eksterordinara
Asembleo de nia Asocio
kaj dum ĝi akompanis nin,
laŭ anoncite, Doktorino
Rafaela Urueña Álvarez,
Profesorino pri Internacia
Juro en la Universitato de
Valladolido, kaj ties edzo
Luis Hernández García.
Pri la Asembleo ne estas
multe informenda. La elek-
tado de la nova estraro de
Astura Esperanta Asocio, fakte, estis preskaǔ
reelektado ĉar la ĉefaj respondecoj kaj funkcioj de
la Asocia komitato estis asignitaj al, kaj akceptitaj
de, la samaj personoj kiuj realigis ilin ĝis nun.
Sed speciale profita kaj agrabla estis la intervidiĝo
kun la Valladolidaj gesamideanoj. La membroj de
nia Asocio partoprenintaj la Asembleon havis oka-

zon interŝanĝi kun la gevizitantojn spertojn kaj
prikonsiderojn pri la respektivaj aktivadoj en la
esperantista movado kaj la malfacilaĵoj kiujn tiu
laboro renkontas nuntempe en la socio.
Ili informis al ni pri iu esperantista aranĝo en la
sidejo de Sorio de la Universitato de Valladolido:
la aranĝo, organizita kaj gvidita de Profesoro Juan
Miguel Zarandona de la Universitato de Valladoli-

do, titoliĝis Esperanto kaj
tradukado: Utopio kaj
realaĵo. Tiu titolo estis en
la hispana lingvo ĉar temis
pri kurso por neesperant-
istaj licenciuloj de tiu cen-
tro. Krome ili transdonis al
ni kelkajn ekzemplerojn de
porkomputilaj diskoj en
kiuj aperas kelkaj prelegoj
de profesoroj kaj ankaǔ la
laboroj de la gelernantoj de
tiu kurso.
La disko apartenas al la se-
rio de la elektronika biblio-
teko de la Deputitejo de
Sorio. Ĝia enhavo estas

PDF-formata teksto en kiu enestas la ĉefaj pre-
legoj kaj kontribuaĵoj de la kurso, inter ili ties de
Rafaela Urueña: La rolo de Esperanto en la de-
fendo de la lingva diverseco, kaj de Luis Hern-
ández: Esperanto, fundamenta elemento por la

universala kulturo.
Iuj el la laboraĵoj kiuj
konstituas la diskan teks-
ton estas interesaj temoj
pritraktitaj de la gelern-
antoj mem de la kurso:
Ĉeesto de Esperanto en la
kino, Argumentoj favore
al kaj kontraǔ Esperanto,
La literaturo en Esper-
anto, Etimologio de la
esperanta leksikaro…
En la sekva numero de la
revuo Heleco ni recenzos
pli amplekse tiun mate-
rialon.

Kiel dirite, niaj Valladolidaj gesamideanoj trans-
donis al ni kelkajn ekzemplerojn el tiu disko por
ke ni disdonu ilin en publikaj bibliotekoj kaj aliaj
klerigaj centroj de nia urbo. Cetere, ĉar tiu teksto
estas facile multobligebla ni povas provizi ĝin
ankaǔ al tiuj membroj de nia Asocio kiuj disponus
je komputilo kaj havus intereson ĝin ricevi .

Nuna domo de la Katedro “Jovellanos”, kie
troviĝas ankaǔ nia sidejo.

Geedzoj Luis Hernández kaj Rafaela Urueña.
Profesorino Urueña prelegas en la Universita-
to de Oviedo en iu akto kadre de la Hispana
Kongreso de Esperanto de la jaro 1979, orga-
nizita de nia E-Grupo.


